
      S"#et 23. april 2001 
 
 
Protokoll fra styremøte 22.08.24 
 
Til stede: Amina, Lars, Ida, Mariam og Ane Erika. Fra mentorgruppa: Astrid, Bjarne, Anne 
Grete og Bjørn.  
 
43/24 Godkjenning av protokoll 
Protokollen fra forrige møte er godkjent. 
 
44/24 Økonomi 
Saldo: ca 251 000,-  
 
45/24 Monikas permisjon 
Monika har søkt om permisjon fra si@ verv i velforeningen ut året. Sahar jobber med å finne 
en vikar for Monika på Frivillighetssentralen. Vi kan evt. spørre om denne vikaren også vil 
være med i velforeningen. Ida overtar skriving av referater og Amina delegerer hvis det 
kommer andre oppgaver underveis.  

 
46/24 Nærmiljøkonferansen:  
 
Forslag Kl datoer i uke 41: 08., 09 og 10. okt. (Evt. 15., 16. og 17. okt).  
 
Tema: oppfølging av Alna involverer. Ellingsrud kan bli et pilotprosjekt for Obos 
Samfunnsarena og Pådriv si@ «Nabolagshus». Astrid inviterer Obos, Pådriv og Ferd.  
 
Adil Kahn (som først ble foreslå@ som taler på konferansen) koster 35 000,-. Vi synes det blir 
for dyrt.  
 
I stedet foreslås det andre talere: Abbas, Arja (de jobber i bydelen) eller Nana. Vi starter med 
å spørre Arja, så kan vi høre hvem han kan tenke seg å ha med seg. Bjørn spør Arja og 
inviterer ham Kl et planleggingsmøte.  
 
Vi ønsker å invitere ungdommene og involvere dem mer i prosessen med torget. SamKdig er 
det vanskelig å møte ungdommenes krav. Det har vært problemer med ungdom som henger 
utenfor kirken. Hvordan kan vi inkludere ungdommene? Bjørn hører med Arja om råd.  
 
Jobb for unge var Kl stede på Ellingsruddagen og virker som et vellykket iniKaKv for å få 
ungdom i jobb. De samarbeider med Alnamodellen. De holder Kl på Furuset, men det er 
vanskelig for noen av ungdommene herfra å dra ned dit. Jobb for unge ønsker derfor å være 
mer Kl stede på Ellingsrud. Kanskje de kan bruke lokalene Kl Forandringshuset? Amina tar 
kontakt med Ivana fra Jobb for ungdom og inviterer henne Kl et møte.  



 
47/24 Hjemmeside  
Ida har laget forslag Kl en ny hjemmeside. Ida sjekker hva det koster med domene.  

 
48/24 Åpen dag på Enga 
Søndag 15.09 er det åpen dag på Enga. Fra 12-16. Ordføreren kommer kl 13. Skolene bidrar, 
kirken bidrar, ungdomsklubben bidrar, Lillepu@en skal synge. Historielaget kommer. Enga og 
Velforeningen spleiser på annonse Kl kr 5000,- for å få mediedekning. 

 
49/24 Årsmøte i Frivillighetssentralen 
Torsdag 05. september er det årsmøte i Frivillighetssentralen. Anne Grete har sagt ja Kl å 
representere frivillige i styret for de tre frivillighetssentralene i Bydel Alna. Astrid er foreslå@ 
som vara. Anne Grete vil snakke om slitasje, utbrenthet og psykisk belastning, på vegne av 
Monika.  
 
«Årsmøtet er vikKg for å si noe om situasjon for Ellingsrudåsen med lav bemanning, svært 
problemaKsk situasjon med ungdomskriminalitet og uro og mentalt krevende å være lavt 
bemannet. De@e skal vi gjøre alt vi kan for å få fram i BU og på årsmøtet for 
frivilligsentralene. Frivilligsentralene har en unik og sentral rolle for trygge gode lokalmiljøer. 
Jeg ser det som mi@ ansvar å formidle de@e på vegne av frivillige på Ellingsrudåsen», Anne 
Grete.  
 
  
Neste styremøte er 26. sept kl 18.30 


